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Manglende tømning af aviscontainere. 
Beplantning i parken 

 

Vores aviscontainere tømmes ikke p.t. Årsagen til den manglende tøm-

ning er, at vognmanden ikke kan komme omkring i Blidahpark, fordi der 

er biler, som parkeres på hjørner mv.. Det efterlader E/F Blidah med to 

muligheder: 

 

 Den ene er, at parkeringsadfærden ændres for beboerne, således at 

man IKKE parkerer tæt ved hjørner, og vi derved skaber mulighed 

for, at vognmanden kan køre i Blidahpark og vi derved beholder 

aviscontainerne. 

 Den anden er, at aviscontainerne (og flaskecontainerne) fjernes.  

 

Bestyrelsen har kontaktet kommunen mhp. afhjælpning af problemet. Af-

klaring af problematikken vil ske indenfor de kommende uger i samråd 

med kommunen. 

 

Gartnerne vil påbegynde beplantning af bede mv. i løbet af uge 44 og 

herefter. 

 

Næste bestyrelsesmøde er 7.11 kl. 17.00 

 

Venlig hilsen 

 

Bestyrelsen 

 
 


